
شهرداری شیراز موفقیت های خوب در احداث مترو دارد

و تخصص خط ۲ مترو شیراز گفت: نیروهای شهرداری شیراز با سرعت بسیار بالا و استفاده از تمام ظرفیت های فن رییس شورای شهر شیراز در بازدید از عملیات اجرای
.موفقیت های خوب در زمینه احداث مترو دارند
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سید عبدالرزاق موسوی با بیان اینه ی از شاخص های توسعه شهری پایدار توجه به توسعه حمل و نقل عموم، پیاده روی و دوچرخه سواری است، افزود: نقش حمل و نقل ریل با
توجه به مسایل همچون توجه به محیط زیست، عدم آلودگ هوا و سرعت بالای جابجای شهروندان برای دسترس به امانات و خدمات مختلف بسیار تعیین کننده است.

.وی همچنین گفت: موضوع اصل حمل و نقل عموم توسعه دسترس شهروندان است و حمل و نقل ریل این زمینه را به خوب فراهم م کند




